
ORSZÁGGYfJLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, ügyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánunk feltenni Balog Zoltán úrnak, az
emberi erőforrások miniszterének,

„A XXI. századból vissza a XIX század írásbeliségéhez – is? ”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykőrben a
minisztériumot vezető miniszterként ő rendelkezik feladatkörrel.

Tisztelt Miniszter úr !

2013 szeptemberétől csak alkalmazottként lehet az iskoláknak rendszergazdája. A Klebelsberg
Intézményfenntartó Központ Tankerületi Igazgatóságai azonban nem engedélyezik a rendszergazdá k
alkalmazását, nem biztosítják az ehhez szükséges pénzügyi feltételeket. Vannak már olyan iskolák,
ahol emiatt első lépésben megszüntették a korszerű „elektronikus ellenőrző könyv” vezetését, és
amikor majd a tanári, tanulói számítógépes rendszer meghibásodik, nem lesz lehetőség – vagy csak
nagy költséggel – a rendszer újraindítására .

Kérdezem Miniszter urat :
• Hogyan történhetett meg az, hogy a XXI . században erre nincs kerete a

Klebelsberg Intézményfenntartó Központnak?
• Készült-e a tárca vagy a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ bármilye n

háttérszámítással arra; mekkora összegből biztosítható a rendszerváltozás ót a
kialakított, viszonylag korszerű számítógéppark és informatikai hálózat további
működtetése, ne adj' isten továbbfejlesztése?

• Hogyan kívánják biztosítani a magyar gyermekek számára az információs
sztrádán való biztonságos közlekedés feltételeit? Avagy Magyarország e téren i s
visszagyalogol a XIX . század elejére?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013 . szeptember 19 .
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